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HOVUDUTSKRIFT 

 

FOR 

 

SØRE SUNNMØRE REINHALDSVERK IKS 

 

REPRESENTANTSKAPSMØTE 

           
 

Møtedato:  27. oktober 2021       

Tdsunkt: Kl. 09:00 – 12:00 

        

 

 

Som medlemmer møtte: 

Herøy:  Bjørn Prytz, Tanja Rafteseth, Karl-Oskar Sævik 

Ulstein:  Knut Erik Engh, Berit Overvåg Hjorth, Oddvar Gjerde  

Hareid:   Bernt Brandal 

Sande:  Olav Myklebust, Anne-Marte Skarmyr Beitveit 

 

Følgande medlemmer møtte ikkje:   

Herøy:  Tor-Sindre Steinsvik   

Hareid:  Kjetil Nesset  

Sande:    

Ulstein. 

Som varamedlemmer møtte:   

Herøy:   Ann-Kathrin Storøy 
Hareid:  Hallvard Sæverud 

 

Frå styret møtte: George Fulford, Camilla Storøy, Kjartan Grimstad, Margareth Leinebø, Bjarte 

Fuglum 

 

Frå administrasjonen møtte: Arnstein Myklebust, Rune Tarberg, Laila Fure 

Saker som vart handsama: Sakene R14/21 – R18/21   
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SAK NR  R14/21 

GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

 

Vedtak, samrøystes.: 

Innkallinga og saklista vart godkjend.  

 

 

 

 

SAK NR  R15/21  

VAL AV TO REPRESENTANTAR TIL Å SKRIVE UNDER MØTEPROTOKOLLEN SAMAN MED LEIAR (OG 

DAGLEG LEIAR) 

 

Vedtak, samrøystes.: 

Anne-Marte Skarmyr Beitveit og Bernt Brandal skriv under protokollen saman med leiar  

Knut Erik Engh (og dagleg leiar). 

 

 

SAK NR  R16/21 

BUDSJETT 2022, ØKONOMIPLAN 2022-2025 OG GEBYRREGULATIV 2022 

Styret fremla følgende budsjettforutsetninger for 2022: 

 

- 0 % påslag på gebyrnivået i 2022 (renovasjonsgebyret for hushaldningar).  
 

- Reduksjonen i sjølvkostfondet held fram (etter gjeldande reglar)  
 

- tre nye stillingar er lagt inn i perioden på bakgrunn i vedtak om investeringar. 
 

- Den generelle prisstigninga / kostnadsauken er lagt inn med 3 %.  
 

- Lønnsauken er sett til 2,5 % i 2022 og i dei påfølgande åra.  
 

- Evnt. seinare investeringar i eit biogassanlegg og andre store investeringar er ikkje lagt 
inn i budsjettet. 

 
- Regnskapet for 2022 blir gjort opp med betydelig underskudd. Det skyldast nødvendige 

investeringar i deponiet på Fløstranda med totale kostnader på 4.000.000,-. Budsjettert 
fordeling er 40% husholdning, 40% næring og 20% slam. 

 
- Regnskapa for seinare år er tilpassa ønske om reduksjon av sjølvkostfond. 

 

 

Det vart etterspurt om frakt av matavfall var lagt ut på anbud (ref. tidlegare  

sak i representantskapet). Dagleg leiar informerte om at dette var gjort, og at det er inngått  

ny avtale om transport.   
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Renovasjonskostnadane til kommunene er samla sett høge og dei etterspør stordriftsfordelar for 

kommunen. Det er er umulig å prioritere kommunene annerleis enn andre næringsaktørar.  

 

Finansiering av ny presse vart diskutert. Vidare arbeid med utarbeiding av kravspesifikasjonar og 

innhenting av tilbod vil vise kva som er mest gunstig for selskapet,- enten leasing eller kjøp. 

 

Gjestebrygger var tatt fram som eit eksempel der det ofte er liten grad av avfallssortering og at 

hentefrekvensen dermed kan være utfordrande. Det vart etterspurd om løysingar med t.d. nøkkel på 

butikken der tilreisande kan låne nøkkel og levere avfall på dertil egna punkt kan være ei løysing. Det 

var ønske om at saka vert fulgt opp og at det vert gitt ei tilbakemelding. 

 

Det vart framlagt ønske om å sette fokus på heimekompostering. SSR har i dag eit litt lågare gebyr for 

dei som heimekomposterer eige matavfall.  Det var ønske  om at SSR har fokus på og bidreg til å 

stimulere til auka heimekompostering.  Dette blir fulgt opp. 

 

Det var eit ønske fra Styret om at det vart gjenoppretta eit kontaktutval der dagleg leiar SSR og 

eigarar/kommune kan ha eit møtepunkt. Formålet var at dagleg leiar (administrasjon) og  rådmann 

(eller andre representantar for kommunen) kan gå igjennom aktuelle saker som f.eks budsjetttal, 

rekneskap, avvik o.l. forut for møta, og at ein evt kan få raskare avklaringar mellom møta på saker 

der det ikkje er hensiktsmessig å måtte vente opptil seks månader til neste møte i 

representantskapet. Eit kontaktutval vil og kunne gi enda betre forståelse og åpenheit. 

Representantskapet var positive til dette.  Det vert fremma forslag om kontaktutvalg.  Det skal 

utarbeidast mandat for dette som vert fremlagt for kommunene til behandling. 

 

Vedtak, samrøystes.: 

Representantskapet vedtar budsjettet for 2022, samt økonomiplanen for 2022-2025. 

Gebyrregulativet blir oversendt til kommunestyra i eigarkommunene for endeleg vedtak der etter at 

vedtak er gjort.  

 

 

ORIENTERINGSSAK – SAK NR R17/21 

ØKONOMISK RESULTAT ANDRE TERTIAL OG ESTIMAT / PROGNOSE FOR 2021 

 

Generell orientering om økonomisk status i 2021 utan at det vart gjort vedtak i saka.  

Regnskapet for 2021 viser eit betydelig overskudd som kjem av auka pris på sal av fraksjonar og økt 

volum fra eksisterande næringskunder. 

 

Vedtak, samrøystes.: 

Orienteringa vart tatt til etteretning 
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ORIENTERINGSSAK - SAK NR R18/21 

DIVERSE ORIENTERINGAR VED STYRELEIAR OG DAGLEG LEIAR 

 

Generell orientering om diverse saker. Det vart orientert om fyljande:   

 

- Samarbeid med andre i regionen. Mulig samarbeid med VØR om papp/plast og 

matavfallsamarbeid ble gjennomgått.  Konsesjon er gitt på biogassanlegg, realisering kan ta tid.  

SSR vidarefører samarbeidet om gode regionale løysingar.  

 

- SSR har monopol for innsamling av husholdningsavfall, også når det gjeld containerar fra 

husholdning.  SSR   ynskjer andre aktørar velkommen når dei tilfredsstiller definerte krav.  

Det må søkast om tillatelse fra SSR til dette. 

 

- SSR vil utarbeide ein eigen bærekraftstrategi innen 30.06.2022 for å realisere egne og 

eigarkommunene sine bærekraftmål innanfor SSR sitt virkeområde. 

 

- SSR ønsker å kvalitetssikre fordelingsnøklar og engasjerer eit eksternt miljø til dette. 

 

 

 

 

 Rett utskrift: Søre Sunnmøre Reinhaldsverk IKS, Ulsteinvik, 27. oktober 2021   

 

 

 

 

 

 

 

 

Knut Erik Engh   Anne-Marte Skarmyr Beitveit     Bernt Brandal 
Representantskapsleiar  

      
 

           

 

Arnstein Myklebust 
          Dagleg leiar   
    

 

 

            


